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Protokół nr 1/24  

z posiedzenia Komisji do spraw monitorowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Mosina 

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się 

w dniu 15 października 2024 r., w Sali Posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie Komisji do spraw monitorowania systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi w Gminie Mosina otworzył o godz. 17:03 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mosinie Ziemowit Maląg. W obradach 

udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji doraźnej Rady 

Miejskiej w Mosinie oraz gości zgodnie z listami obecności, które 

znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Przewodniczący obrad Ziemowit Maląg zgłosił kandydaturę radnego 

Jerzego Falbierskiego na Przewodniczącego Komisji do spraw 

monitorowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 

Mosina oraz kandydaturę radnego Mateusza Fabisiaka na jego zastępcę. 

Radny Jerzy Falbierski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 

Przewodniczącego Komisji do spraw monitorowania systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi w Gminie Mosina. 

Radny Mateusz Fabisiak wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji do spraw monitorowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Mosina. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Komisja do spraw 

monitorowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 

Mosina wybrała na przewodniczącego wyżej wymienionej komisji doraźnej 

Rady Miejskiej w Mosinie radnego Jerzego Falbierskiego – 5 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Komisja do spraw 

monitorowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 

Mosina wybrała na zastępcę przewodniczącego wyżej wymienionej komisji 

doraźnej Rady Miejskiej w Mosinie radnego Mateusza Fabisiaka – 

5 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

W związku z takimi wynikami głosowania, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Mosinie Ziemowit Maląg przekazał prowadzenie obrad 

Przewodniczącemu Komisji do spraw monitorowania systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi w Gminie Mosina Jerzemu Falbierskiemu. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst wraz z Kierownikiem 

Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosławem Łucką 
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przedstawił materiały dotyczące aktualnej sytuacji w gospodarce 

odpadami komunalnymi w Gminie Mosina, które znajdują się 

w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− możliwości wybudowania kompostownika na terenie gminy Mosina 

i możliwości wykorzystywania zgromadzonych w nim odpadów zielonych 

jako nawozu przez rolników, 

− przyczyn wzrostu wysokości ofert na zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z terenu gminy Mosina w roku 2025, 

− możliwości sfinansowania gospodarki odpadami komunalnymi bez 

podwyżki opłaty dla mieszkańców i bez ograniczenia inwestycji, 

− potrzeby podjęcia działań mających na celu umożliwienie Gminie Mosina 

wywozu odpadów komunalnych z jej terenu do spalarni odpadów 

w Poznaniu, 

− wysokości ofert na zagospodarowanie odpadów komunalnych w roku 

2025 w innych gminach powiatu poznańskiego, 

− szacunkowego wyliczenia kosztów systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi w Gminie Mosina, 

− konsekwencji realizacji programu „Czyste Powietrze”, 

− konsekwencji odrzucenia złożonych ofert na zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z terenu gminy Mosina w roku 2025, 

− stanowiska Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski dotyczącego 

projektu ustawy o zmianie ustawy o gospodarce opakowaniami 

i odpadami opakowaniowymi z dnia 23 lipca 2024 r., 

− odpadów płynnych. 

Udział w niej wzięli: radny Mateusz Fabisiak, radny Arkadiusz 

Cebulski, radny Marcin Paetz, radny Jerzy Falbierski i radny Marcin 

Zawartowski. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka, Burmistrz 

Gminy Mosina Dominik Michalak oraz Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Adam Ejchorst. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Mosina oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, który znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja do spraw monitorowania systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi w Gminie Mosina przyjęła – 5 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” – wniosek w sprawie zaopiniowania przedmiotowego 

projektu uchwały. 
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Następnie w dyskusji radny Jerzy Falbierski poruszył między innymi 

następujące tematy: 

− stopnia zużycia Oczyszczalni ścieków w Mosinie, 

− ścieków zagniłych spoza terenu Polski i miejsca ich odprowadzania. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka i Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst.  

WNIOSEK PRZYJĘTY PRZEZ KOMISJĘ DO SPRAW 

MONITOROWANIA SYSTEMU GOSPODARKI ODPADAMI 

KOMUNALNYMI W GMINIE MOSINA: 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

gminy Mosina oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 18:57. 

protokołował przewodniczył przewodniczył 

(-) Piotr Sokołowski (-) Ziemowit Maląg (-) Jerzy Falbierski 


